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SVENSKA GÅRDS- OCH VALLHUNDSKLUBBEN 
 

Datum: 2024-08-12     

  
Deltar: Krister Esping ers. Pia Wihlborg, Amilia Wisell Helin, Eva Wieslander 
Walters, Stefan Ernstsson, Siv Hansson, Annelie Karlsson-Karjalainen, Linda 
Hedebratt och Monica Widh 
Ej deltagit:  Pia 
Stefan lämnar mötet 20.59. 
                                                                                                                                              
§ 54. Mötets öppnande - Ordförande Annelie förklarar mötet öppnat 19.27. Mötet 
väljer Monica som protokollförare. 
 
§ 55. Val av justerare – Amilia och Eva väljs att justera protokollet 
 
§ 56. Fastställande av dagordning – Styrelsen godkänner dagordningen med ett 
tillägg av punkt för domarkonferensen. 
 
§ 57. Beslut per capsulam 

      - Beslut per capsulam taget 2024-06-06 att: SGVK sponsrar med 2 presentkort/en  
         utställningsavgift per presentkort till varje rasklubbsspecial, då vi har väldigt  
         lite sponsrat i år. 

 

§ 58. Beslut via AU 
       -Inga beslut har fattats via AU 
 
§ 59. Godkännande av föregående mötesprotokoll – Mötet beslutar att bordlägga 
godkännanden och Linda ansvarar för att ta fram protokollen för behandling.  
         
§ 60. Inkommen post/skrivelse   
      - Se bifogad bilaga 1.  inkommen post/skrivelse. 
 
§ 61. Utgående post 
       - Se bifogad bilaga 1. utgående post.  
 
§ 62. Uppföljning av uppdragslistan 
       - Se bifogad bilaga 2. uppdragslista.  
        
§ 63. Rapporter  
        

a)  Ordförande – Pia har valt att lämna sitt uppdrag med omedelbar verkan och  
styrelsen respekterar hennes beslut och tackar henne för den tiden hon suttit i 
styrelsen.  

                 
      b) Kassören – Adressen på ALLA dokument som skall till kassören måste ändras 
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      c) Avel- och hälsokommittén –Föreslår att skjuta på den fysiska 
avelskonferensen till 2025 pga. Kostnaderna är för höga att bära för organisationen. 
Webinarier kommer fortsatt att hållas.  
           
      d) Prov-och tävlingskommittén – BPH har bara 3 anmälda och Annelie ber 
Carola lägga ut och marknadsföra den på sociala medier 
 
      e) Utställningskommittén – (Funktionärsarvode för bestyrelse, kommissarie            
diskuteras på kommitténs möte i september) Det kommer att vara 2 domare till 
Ljungskile för att det inte skall bli så sent, ca 70 hundar tot.  
OES rasspecial kvar att hållas med ca 35 hundar.   
Nästa utställning är Jönköping som tyvärr har inte så många anmälda ännu. 
Kommittén planerar att ha ett möte under september. 
 
      f) Webbmaster – Inget inkommit 
  
      g) Sponsoransvarig – Inget nytt  

             
      h) Rasklubbarna – En av Rasklubbarna har det lite oroligt. Krister har varit med 
på SSAK´s avslutande möte ang. nedläggning och det var total enighet i 
nedläggning. Slutrevision skall göras och Krister kollar om den är inskickad alt. klar. 
Krister håller kontakten och ser så att vi får information när detta är klart. 
          
§ 64. Punkt för beslut   

a) Bokföringsprogram – Kassören fortsätter med samma program som tidigare.  

b) Utökande av rasregister – Märta Brandth, Anneli Karlsson för Schapendoe.  

Charlotte, godkännes 

c) Avelskonferens – Mötet beslutar att skjuta på den fysiska avelskonferensen 

till 2025. Pga. Av att kostnaderna är för höga.  

d) Sekreterares avgång se ovan. Och uppgifterna delas upp på resterande 

styrelsen tills vidare.  

e) Sekreteraruppgifter – Sekreteraruppgifterna fördelas över styrelsen med  

tyngdpunkten lagd på Linda och Monica som ansvariga.  

f) Vice kassör-mötet beslutar att utse Krister Esping (391024-4551) till vice kassör  

med uppgift att ansvara för all rapportering till ordförande och berörda 

rasklubbar beträffande inbetalda startavgifter samt avräkning rosetter och 

presentkort. För att detta ska fungera fordras att Krister får behörighet att läsa 

SGVK’s plusgirokonto.  

g) Beslöts att Siv gör en lista med alla frågor och funderingar och att Krister vid 

ett besök hos Siv gör en fullständig arbetsfördelning dem emellan. Siv ansvarar 

för att ange lämpligt datum för träffen efter 18 augusti.   

h) Domarkonferens – Domarna får ett papperskompendie på ”sina raser” och  
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en digital variant på övriga raser. Annelie, Siv, Linda träffas och skickar ut dessa. 

Rasklubbarna skall få köpa ”sitt kompendie” info kommer att sammanställas och 

skickas ut till alla klubbar. 

 

       § 65. Övriga frågor – hämtning av domare till Jönköping, Krister kollar med domarna 
vad dom behöver och även ev. specialkost osv. Linda tar upp frågan om att ändra 
stadgarna så att Ordförande väljs på 2 år ist. för 1.  
                 

§ 66. Nästa möte: 2 september klockan 19.00 via zoom 
        
§ 67. Mötets avslutande - Ordförande tackar för ett bra men långt möte. Mötet avslutas kl. 

22.15 

 

____________________________________ _________________________________ 

Ordförande Annelie Karlsson-Karjalainen Protokoll Monica Widh 

 

____________________________________ _________________________________ 

Justerare Amilia Wisell Hedin  Justerare Eva Wislander Walters 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


